



I/T. 2022(03)

MAJLIS PERBANDARAN PONTIAN

KENYATAAN TENDER

Tender ini adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat **BERTARAF BUMIPUTERA** yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA (MOF)** dalam kod bidang sebagaimana yang dinyatakan di bawah dan masih dibenarkan membuat tender pada masa ini bagi membuat kerja-kerja sebagaimana berikut:

BIL	TAJUK PROJEK / NO. TAWARAN	KELAS/ TARAF	KEPALA/ SUBKEPALA	HARGA RM
1.	PENYELENGGARAAN DAN PENJAGAAN LANDSKAP SERTA KERJA BERKAITAN DI JALAN PROTOKOL DAN SEKITAR KAWASAN SELIAAN MAJLIS PERBANDARAN PONTIAN TAHUN 2022. (MPPn/T/03/2022)	Bumiputera	221002 / 221003	50.00 MASA PEMBELIAN: 8.00 PAGI – 1.00 PETANG

PERHATIAN : Tiada Lawatan Tapak Diadakan Tetapi Kontraktor Digalakkan Untuk Melawat Tapak Sebelum Menghantar Dokumen Sebutharga

- Butir-butir dan dokumen tender ini boleh didapati di **Unit Perolehan dan Pengurusan Kontrak** pada waktu pejabat dan hendaklah dibayar dalam bentuk **Wang Pos/Kiriman Wang/Draf** Bank yang dibuat atas nama **Majlis Perbandaran Pontian**. Wang ini tidak akan dikembalikan. Dokumen tender boleh dibeli oleh penama atau wakil-wakil kontraktor (**Wakil kontraktor hanya boleh mewakili satu kontraktor sahaja**) dengan syarat membawa **sijil asal dan surat wakil syarikat serta cop syarikat**. Bagi maksud ini kontraktor-kontraktor hendaklah membawa salinan asal serta fotostat **pendaftaran dari Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)** dan **pendaftaran dari Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)** serta menyerahkan salinannya semasa membeli dokumen sebut harga.
- Dokumen mula dijual** pada **15 Mac 2022 (SELASA)**. Tarikh akhir penyerahan dokumen sebut harga pada **04 April 2022 (ISNIN)**, tidak lewat dari Jam 12.00 Tengahari.
- Dokumen Tender dan tawaran teknikal yang telah diisi lengkap hendaklah **dimasukkan ke dalam dua sampul surat yang berasingan dan berlakri** yang bertulis tajuk tender berkenaan di penjuru kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam **peti sebut harga** bertempat di **Ruang Legar, Blok A, Majlis Perbandaran Pontian, Jalan Alsagoff, 82000 Pontian, Johor** atas nama, **Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Pontian, Jalan Alsagoff, 82000 Pontian, Johor**.



(MOHD. EZZUDDIN BIN SANUSI)

Yang Di Pertua,
Majlis Perbandaran Pontian.

Bertarikh : 10 Mac 2022